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Protokół Nr LXVI 

z sesji Rady Powiatu w Kętrzynie 

30 listopada 2023 roku, godz. 13:00 

 

Ustawowy skład Rady Powiatu w Kętrzynie stanowi 19 radnych, podczas rozpoczęcia 

obrad nieobecna radna Olga Wanago. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego 

protokołu. Obrady prowadziła Przewodnicząca Rady Powiatu w Kętrzynie Urszula Baraniecka.  

 

Ad. pkt 1 

OTWARCIE SESJI 

O godz. 13:00 w Sali Kominkowej Starostwa Powiatowego w Kętrzynie Przewodnicząca 

Rady Urszula Baraniecka otworzyła LXVI sesję Rady Powiatu w VI kadencji, stwierdziła 

prawomocność obrad i powitała zebranych radnych oraz zaproszonych gości. 

 

Ad. pkt  2 

PRZEDSTAWIENIE PORZĄDKU OBRAD 

Na wstępie Przewodnicząca przedstawiła porządek posiedzenia i poprosiła o zgłaszanie 

wniosków o jego zmianę. 

1. Otwarcie LXVI sesji Rady Powiatu w Kętrzynie i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2.  Przedstawienie porządku obrad - zgłaszanie wniosków w sprawie jego zmian. 
3.  Sprawozdanie Starosty Kętrzyńskiego z prac Zarządu Powiatu w Kętrzynie w okresie 

międzysesyjnym. 
4.  Zapytania do Starosty Kętrzyńskiego i członków Zarządu Powiatu po złożonym 

sprawozdaniu. 
5.  Odpowiedzi na zadane zapytania do Starosty Kętrzyńskiego i członków Zarządu Powiatu. 
6. Interpelacje i zapytania. 
7. Informacja na temat funkcjonowania Zespołu Opieki Zdrowotnej w Reszlu. 
8. Informacja na temat funkcjonowania Szpitala Powiatowego w Kętrzynie. 
9. Informacja na temat realizacji umów z partnerami zagranicznymi. 
10. Informacja o działalności związków i stowarzyszeń, w których uczestniczy Powiat 

Kętrzyński. 
11. Ogłoszenie wyników wyborów do Młodzieżowej Rady Powiatu Kętrzyńskiego. 
12. Podjęcie uchwał w sprawach:  

a)  wyrażenia zgody na przystąpienie przez Powiat Kętrzyński do Programu Ministerstwa 
Rodziny  
i Polityki Społecznej pn. „Opieka wytchnieniowa” dla Jednostek Samorządu 
Terytorialnego - edycja 2024; 

b) nadania Statutu Powiatowemu Centrum Pomocy Rodzinie w Kętrzynie; 
c) zmiany uchwały Nr XLI/340/2021 Rady Powiatu w Kętrzynie z dnia 25 listopada 2021 r.  

w sprawie uchwalenia Powiatowego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 
oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2021 – 2030 oraz Powiatowego 
Programu Oddziaływań Korekcyjno-Edukacyjnych dla Osób Stosujących Przemoc w 
Rodzinie na lata 2021 – 2030; 

d) zmiany uchwały Nr XIX/170/2020 Rady Powiatu w Kętrzynie z dnia 21 stycznia 2020 r.  
w sprawie uchwalenia Powiatowego Programu Profilaktycznego w Zakresie 
Promowania  
i Wdrożenia Prawidłowych Metod Wychowawczych w Stosunku do Dzieci w Rodzinach 
Zagrożonych Przemocą w Rodzinie na lata 2020-2030; 
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e) zmiany Uchwały Nr LVIII/487/2023 Rady Powiatu w Kętrzynie z dnia 23 marca 2023 r.  
w sprawie określenia zadań Powiatu Kętrzyńskiego z zakresu rehabilitacji zawodowej  
i społecznej oraz zatrudniania osób niepełnosprawnych na które przeznacza się środki 
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2023 roku; 

f) ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia  
i mieszkaniach treningowych lub wspomaganych Powiatu Kętrzyńskiego; 

g) wyboru podmiotu uprawnionego do przeprowadzenia badania sprawozdania 
finansowego Szpitala Powiatowego w Kętrzynie za lata obrotowe 2023 oraz 2024; 

h) ustalenia rozkładu godzin pracy oraz dyżurów aptek ogólnodostępnych na terenie 
Powiatu Kętrzyńskiego na rok 2024; 

i) zmieniająca uchwałę nr LXIII/531/2023 Rady Powiatu w Kętrzynie z dnia 28 września 
2023 r.  
w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie  kolejnej umowy najmu sali gimnastycznej 
oraz powierzchni pod jeden automat vendingowy pozostających w trwałym zarządzie 
Zespołu Szkół im. Marii Curie- Skłodowskiej w Kętrzynie; 

j) zmieniająca uchwałę Nr LXIII/533/2023 Rady Powiatu w Kętrzynie z dnia 28 września 
2023 r.  
w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie  kolejnej umowy najmu pomieszczeń 
pozostających  
w trwałym zarządzie Zespołu Szkół im. Marii Curie – Skłodowskiej w Kętrzynie; 

k) uchylenia uchwały nr LXIII/532/2023 Rady Powiatu w Kętrzynie z dnia 28 września 
2023 r.   
w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie  kolejnej umowy użyczenia dużej sali 
gimnastycznej pozostającej w trwałym zarządzie Zespołu Szkół im. Marii Curie- 
Skłodowskiej w Kętrzynie; 

l) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu pomieszczenia biurowego  o pow. 
użytkowej 24,15 m2  oraz pow. użytkowej 18,26 m2 w budynku  Centrum Usług 
Wspólnych Powiatu Kętrzyńskiego przy ul. Pocztowej 11 w Kętrzynie  w trwałym 
zarządzie Centrum Usług Wspólnych Powiatu Kętrzyńskiego; 

m)  wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty Powiatowemu Zakładowi Aktywności 
Zawodowej  
w Kętrzynie  od opłat rocznych z tytułu trwałego zarządu; 

n) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kętrzyńskiego na lata 2023 – 2035; 
o) podziału rezerwy celowej oraz zmian w budżecie powiatu na rok 2023; 
p) rozpatrzenia skargi na działania Szpitala Powiatowego w Kętrzynie; 
q) uchwalenia „Programu Współpracy Powiatu Kętrzyńskiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 
kwietnia 2003 r.  
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2024”. 

13.  Informacje, oświadczenia, wolne wnioski. 
14. Przyjęcie protokołu z LXV sesji Rady Powiatu w Kętrzynie z dnia 26 października 2023 r.  
15. Zamknięcie LXVI sesji Rady Powiatu w Kętrzynie.  
 

Starosta Michał Kochanowski złożył wniosek o zmianę treści tytułu projektu uchwały z 

puntu 12 o) ze „zmian w budżecie powiatu na rok 2023” na „podziału rezerwy celowej oraz 

zmian w budżecie powiatu na rok 2023.”  

Przewodnicząca Rady Powiatu poddała pod głosowanie zgłoszony wniosek o zmianę w 

porządku obrad, która została przyjęta głosami 17 „za” i 1 „przeciw”.  

 

Ad. pkt  3 
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SPRAWOZDANIE STAROSTY KĘTRZYŃSKIEGO Z PRAC ZARZĄDU POWIATU  

W KĘTRZYNIE W OKRESIE MIĘDZYSESYJNYM 

Przechodząc do kolejnego punktu obrad Przewodnicząca Rady Urszula Baraniecka 

poprosiła Starostę Michała Kochanowskiego o przedstawienie sprawozdania. 

 

Starosta poinformował, że sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu w okresie od  26 

października 2023 r. do 30 listopada 2023 r. radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 2 do protokołu. Starosta przedstawił następujące tematy: 

 

1) Zarząd Powiatu Powiatu zapoznał się z informacją na temat wyników postępowań o 
udzielenie zamówień w trybie podstawowym bez negocjacji: 
 
➢ „REMONT DROGI POWIATOWEJ NR 1610N W KM 8+036 DO KM 9+852  

W MSC. SIEMKI” – POSTĘPOWANIE II 

 
W związku z ogłoszeniem wpłynęło pięć ofert, złożonych przez: 
 Przedsiębiorstwo Drogowo-Mostowe Spółka Akcyjna Suwałki z ceną 

1 438 144,30 zł 

 Polski Asfalt Produkt Sp. z o.o. Ostrołęka z ceną 1 066 306,68 zł 

 STRABAG Sp. z o.o. Pruszków z ceną 1 023 103,46 zł 

 COLAS Polska Sp. z o.o. Palędzie z ceną 1 352 810,63 zł 

 Przedsiębiorstwo Budowy Dróg i Mostów Sp. z o.o. Mińsk Mazowiecki z ceną 

1 121 878,08 zł 

 
Wykonawca Polski Asfalt Produkt Sp. z o.o. został wykluczony z postępowania na 
podstawie art. 109 ust. 1 pkt 5) i 7) ustawy Pzp i w związku z powyższym jego oferta 
została odrzucona na podstawie art. 226 ust. 1 pkt 2) lit. a Pzp. 
 
Zarząd Powiatu przyjął ofertę firmy STRABAG Sp. z o.o. Pruszków jako 
najkorzystniejszą. 
 

➢ REMONT DROGI POWIATOWEJ NR 1396N W KM 15+814 DO KM 18+780 MOMAJNY – 

MICHAŁKOWO – ETAP I (DŁUGOŚĆ 1.560 MB). 

W związku z ogłoszeniem wpłynęły trzy oferty, złożone przez: 
 STRABAG Sp. z o.o. Pruszków z ceną 992 040,87 zł 

 Przedsiębiorstwo Budowy Dróg i Mostów Sp. z o.o. Mińsk Mazowiecki z ceną  

977 682,72 zł 

 Polski Asfalt Produkt Sp. z o.o. Ostrołęka z ceną 1 064 658,48 zł 

 
Wykonawca Polski Asfalt Produkt Sp. z o.o. został wykluczony z postępowania  
na podstawie art. 109 ust. 1 pkt 5) i 7) ustawy Pzp i w związku z powyższym jego oferta 
została odrzucona na podstawie art. 226 ust. 1 pkt 2) lit. a Pzp. 
 
Zarząd Powiatu przyjął ofertę firmy Przedsiębiorstwo Budowy Dróg i Mostów Sp. z 
o.o. Mińsk Mazowiecki jako najkorzystniejszą. 
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➢ „POPRAWA BEZPIECZEŃSTWA NIECHRONIONYCH UCZESTNIKÓW RUCHU NA 

DROGACH POWIATOWYCH Z PODZIAŁEM NA CZĘŚCI…” 

W związku z ogłoszeniem wpłynęły następujące oferty: 
 
Część 1: Przebudowa peronu przystankowego wraz z dojściem do tego peronu na 
ulicy Kościuszki DP nr 1580N w miejscowości Korsze 
 Zakład Usługowy „EKO-WOD” Michał Czarnecki Kętrzyn z ceną 329.997,93 zł 

 
Część 2: Przebudowa przejść dla pieszych w obszarze oddziaływania przejścia dla 
pieszych na ulicy Kościuszki DP nr 1580N w miejscowości Korsze 
 ARTAR Nadzór i Wykonawstwo Budowlane Arkadiusz Tarasewicz Kętrzyn z ceną 

119.894,25 zł 

 Zakład Usługowy „EKO-WOD” Michał Czarnecki Kętrzyn z ceną 136.960,50 zł 

 
Część 3: Przebudowa przejść dla pieszych w obszarze oddziaływania dwóch przejść 
dla pieszych na DP nr 1735N, DP 1733N oraz DP 1618N w miejscowości Nakomiady 
 Zakład Usługowy „EKO-WOD” Michał Czarnecki Kętrzyn z ceną 389.639,40 zł 

 
Część 4: Przebudowa przejść dla pieszych w obszarze oddziaływania dwóch przejść 
dla pieszych na ulicy Szkolnej DP nr 1711N w miejscowości Srokowo 
 Zakład Usługowy „EKO-WOD” Michał Czarnecki Kętrzyn z ceną 279.825,00 zł 

 
Część 5: Przebudowa przejść dla pieszych w obszarze oddziaływania dwóch przejść 
dla pieszych na DP nr 1709N w miejscowości Siemki 
 ARTAR Nadzór i Wykonawstwo Budowlane Arkadiusz Tarasewicz Kętrzyn z ceną 

178.509,90 zł 

 Zakład Usługowy „EKO-WOD” Michał Czarnecki Kętrzyn z ceną 179.334,00 zł 

 
Zarząd Powiatu przyjął najkorzystniejsze oferty w ramach postępowania:  

 

CZĘŚĆ ZAMÓWIENIA. WYKONAWCA 
CENA 

OFERTY 

Część 1: Przebudowa peronu 
przystankowego wraz z dojściem do tego 
peronu na ulicy Kościuszki DP nr 1580N w 
miejscowości Korsze. 

Zakład Usługowy „EKO-WOD”  
Michał Czarnecki 

329.997,93 
zł 

Część 2: Przebudowa przejść dla pieszych 
w obszarze oddziaływania przejścia dla 
pieszych na ulicy Kościuszki DP nr 1580N 
w miejscowości Korsze. 

ARTAR Nadzór i Wykonawstwo 
Budowlane Arkadiusz 

Tarasewicz 

119.894,25 
zł 

Część 3: Przebudowa przejść dla pieszych 
w obszarze oddziaływania dwóch przejść 
dla pieszych na DP nr 1735N, DP 1733N 
oraz DP 1618N w miejscowości 
Nakomiady. 

Zakład Usługowy „EKO-WOD”  
Michał Czarnecki 

389.639,40 
zł 
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Część 4: Przebudowa przejść dla pieszych 
w obszarze oddziaływania dwóch przejść 
dla pieszych na ulicy Szkolnej DP nr 1711N 
w miejscowości Srokowo. 

Zakład Usługowy „EKO-WOD”  
Michał Czarnecki 

279.825,00 
zł 

Część 5: Przebudowa przejść dla pieszych 
w obszarze oddziaływania dwóch przejść 
dla pieszych na DP nr 1709N w 
miejscowości Siemki. 

ARTAR Nadzór i Wykonawstwo 
Budowlane Arkadiusz 

Tarasewicz 

178.509,90 
zł 

 

2) Zarząd Powiatu w drodze podjętych uchwał powołał komisje odbiorowe do 

przeprowadzenia czynności odbiorowych zadań inwestycyjnych: 

 
➢ „Przebudowa drogi powiatowej nr 1614N na odcinku od DW 591 do miejscowości 

Pręgowo” 

Odbioru dokonano w dniu 24 listopada 2023 r.  
 

➢ Kontynuacja zadania „Przebudowa drogi powiatowej nr 1614N na odcinku od DW 

591 do miejscowości Pręgowo” 

Odbioru dokonano w dniu 24 listopada 2023 r.  
 

➢ Konserwacja i restauracja fresków Jerzego Nowosielskiego oraz bieżąca 

konserwacja stolarki okiennej w cerkwi prawosławnej w Kętrzynie 

Odbioru dokonano w dniu 15 listopada 2023 r.  
 

➢ „Przebudowa drogi powiatowej nr 3886N ulica Orzeszkowej w Korszach” 

Planowany odbiór w dniu 28 listopada 2023 r.  
 

➢ „Przebudowa i modernizacja budynków placówek oświatowych na terenie 

powiatu kętrzyńskiego” 

Planowany odbiór w dniu 1 grudnia 2023 r.  
 

➢ „Przebudowa przepustu w ciągu drogi powiatowej nr 1590N w miejscowości 

Dębiany” 

Planowany odbiór do dnia 15 grudnia 2023 r.  
3) Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją o wykonaniu budżetu Powiatu Kętrzyńskiego 

za: 

➢ wrzesień 2023 r., z której wynika, że DOCHODY wykonano w kwocie 95 482 211,29 

zł, co stanowi 73,6% planu, natomiast WYDATKI w kwocie 76 546 668,24 zł, tj. na 

poziomie 51,8% planu, 

➢ październik 2023 r., z której wynika, że DOCHODY wykonano w kwocie 

104 153 026,73 zł, co stanowi 80,2% planu, natomiast WYDATKI w kwocie 

85 607 242,43 zł, tj. na poziomie 57,9% planu. 

4) Zarząd Powiatu podjął uchwały natury finansowej: 

➢ Nr 1484/2023 w sprawie kwartalnej informacji o wykonaniu budżetu Powiatu 

Kętrzyńskiego za III kwartał 2023 roku 

➢ Nr 1499/2023 w sprawie projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Kętrzyńskiego na lata 2024 – 2035  
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➢ Nr 1500/2023 w sprawie projektu uchwały budżetowej Powiatu Kętrzyńskiego na 

2024 rok  

➢ Nr 1501/2023 w sprawie przekazania podległym jednostkom informacji 

niezbędnych do opracowania projektów planów finansowych na rok 2024 

5) Zarząd Powiatu w drodze podjętych uchwał przekazał nieodpłatnie ze stanu 

ewidencyjnego majątku Starostwa Powiatowego w Kętrzynie na stan ewidencyjny 

majątku Zarządu Dróg Powiatowych w Kętrzynie, środki trwały pn:  

 „Poprawa parametrów techniczno-użytkowych drogi powiatowej nr 1592N  

na odcinku Barciany-Pastwiska - etap IV” wartość początkowa 1 490 891,04 zł, 

umorzenie 0 zł, 

 „Przebudowa drogi powiatowej nr 1989N Głowbity - Łankiejmy na odcinku 

0+770.00 - 3+742.95” – wartość początkowa 4 201 609,98 zł, umorzenie 0 zł, 

 „Remont drogi powiatowej nr 1723N na odcinku między miejscowościami Bajory 

Małe – Srokowski Dwór (od km 10+800 do km 13+300) ” – wartość początkowa 

2 313 886,43 zł, umorzenie 0 zł, 

 „Przebudowa drogi powiatowej nr 1691N na odcinku dr. woj. 592 Tołkiny – 

Babieniec (od km 0+010 do km 1+300) – etap I” – wartość początkowa 

2 048 719,13 zł, umorzenie 0 zł. 

6) Zarząd Powiatu zapoznał się z protokołem z weryfikacji przedstawionego rozliczenia  
dot. udzielonej dotacji ze środków Powiatu w roku 2023 Mazurskiemu Stowarzyszeniu 
Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych w Kętrzynie na dofinansowanie działalności 
Warsztatu Terapii Zajęciowej w Kętrzynie za III kwartały 2023 r. 

 
Kwota przyznanej dotacji, zgodnie z umową nr WBF.U.1.3.2023 z dnia 26 stycznia 2023 
r. wynosi 131.094 zł i została wykorzystana przez dotowanego w wysokości 79.247,11 
zł,  
w związku z czym środki jako nadwyżka w budżecie wynoszą 51.846,89 zł. 
 

7) Zarząd Powiatu w drodze podjętej uchwały nr 1497/2023 dokonał zmian  
w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Kętrzyńskiego na lata 2023 – 2035. 
 

8) Zarząd Powiatu w drodze podjętej uchwały nr 1498/2023 i 1520/2023 dokonał podziału 

rezerwy celowej, ogólnej oraz zmian w budżecie powiatu na rok 2023. 

 
9) Zarząd Powiatu, biorąc pod uwagę wniosek Dyrektora Domu Pomocy Społecznej  

w Kętrzynie, zadecydował o wsparciu finansowym jednostki w wysokości 596.000 zł.  
 

Zgodnie z przedstawionym uzasadnieniem merytorycznym, jednostka ma organiczne 
dochody z tytułu opłat za pobyt mieszkańca, z uwagi na dużo niższe obłożenie niż 
planowane. Spowodowane jest to głównie brakiem skierowań z GOPS i MOPS – średnio 
od stycznia do października było wolnych 16 miejsc. Biorąc pod uwagę zależność, z jaką 
funkcjonuje kętrzyński DPS, polegającą na tym, że wszystkie wydatki uzależnione są od 
otrzymanych dochodów, tj. ze środków z odpłatności za pobyt mieszkańców powoduje 
to, że powstają zatory w opłatach zobowiązań. W obecnej sytuacji jednostka nie jest  
w stanie zapewnić ciągłości świadczonych usług.  
 

10) Zarząd Powiatu w drodze podjętej uchwały nr 1506/2023 wyraził zgodę na zawarcie 
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przez trwałego zarządcę, Powiatowe Centrum Edukacyjne w Kętrzynie kolejnej umowy 

użyczenia sali gimnastycznej położonej w budynku Powiatowego Centrum Edukacyjne  

w Kętrzynie ze Specjalnym Ośrodkiem Szkolno-Wychowawczym im. św. Jana Pawła II  

w Kętrzynie na okres od 9.11.2023 r. do 30.06.2024 r. Użyczenie sali gimnastycznej 

odbywać się będzie w poniedziałki (w godz.16:00-17:00). 

 

11) Zarząd Powiatu w drodze podjętej uchwały nr 1507/2023 wyraził zgodę na zawarcie 

przez trwałego zarządcę, Zespół Szkół im. Macieja Rataja w Reszlu kolejnej umowy 

użyczenia dużej sali gimnastycznej położonej w budynku Zespołu Szkół im. Macieja 

Rataja w Reszlu  oraz boiska sportowego z Reszelskim Klubem Sportowym Orlęta - Rema 

Reszel na okres od 9.11.2023 r. do 30.06.2024 r. Użyczenie boiska sportowego i dużej 

sali gimnastycznej odbywać będzie się we wtorki (w godz. 16:00-19:00) oraz w piątki (w 

godz. 16:00-17:30). 

 
12) Zarząd Powiatu zapoznał się z protokołem rozeznania rynku przedmiotem, którego był 

wybór Biegłego Rewidenta do przeprowadzenia badania sprawozdania finansowego 

Szpitala Powiatowego w Kętrzynie za lata obrotowe 2023 oraz 2024. 

 
W wyznaczonym terminie wpłynęły 2 oferty: 
1) AUDYT FS Sp. z o.o., ul. Zamojska 20A, Łódź z ceną brutto 38 745,00 zł 

2) EKO – BILANS Sp. z o.o., 90-248 Łódź z ceną brutto 49 200,00 zł  

 
W wyniki przeprowadzonego rozeznania rynku potencjalnych wykonawców zamówienia 
ustalono, że najkorzystniejszym jest udzielenie przedmiotowego zamówienia firmie 
AUDYT FS Sp. z o.o., ul. Zamojska 20A, Łódź z ceną brutto 38 745,00 zł. 
 

13) Zarząd Powiatu w drodze podjętej uchwały nr 1527/2023 przyznał świadczenia  
w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli szkół i placówek oświatowych, których 
organem prowadzącym jest Powiat Kętrzyński, w łącznej kwocie 53 860 zł.   

 
Łącznie do Starostwa Powiatowego w Kętrzynie wpłynęło 49 wniosków, z czego 43 
spełniły wymogi formalne, wynikające z zapisów Uchwały Nr XXX/266/2020 Rady 
Powiatu w Kętrzynie z dnia 30 grudnia 2020 r. w sprawie określenia rodzajów świadczeń 
przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej oraz warunków i sposobu ich 
przyznawania dla nauczycieli szkół i placówek oświatowych, dla których organem 
prowadzącym jest Powiat Kętrzyński. 

 
14) W związku z zakończeniem procedury naboru na kierownicze stanowisko urzędnicze: 

dyrektora Powiatowego Zakładu Aktywności Zawodowej w Kętrzynie (w wyniku 
ogłoszenia wpłynęła 1 oferta), Zarząd Powiatu przyjmując rekomendację komisji 
konkursowej, w  drodze podjętej uchwały nr 1493/2023 zatrudnił Panią Irenę 
Małachowską na stanowisko Dyrektora nowo utworzonej jednostki powiatowej, na 
czas określony od dnia 9 listopada 2023 r. do dnia 8 listopada 2025 r. 

 
15) Zarząd Powiatu w drodze podjętej uchwały nr 1486/2023 ogłosił nabór kandydatów na 

członków komisji konkursowej reprezentujących organizacje pozarządowe oraz inne 
podmioty wymienione w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 
pożytku publicznego i o wolontariacie (t.j. Dz. U. z 2023 r. poz. 571) do opiniowania 
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ofert złożonych w otwartym konkursie ofert na prowadzenie punktu nieodpłatnej 
pomocy prawnej, świadczenia nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz 
realizację zadań z zakresu edukacji prawnej na terenie powiatu kętrzyńskiego w 2024 
roku. 

 
W ustalonym terminie, tj. do dnia 9 listopada 2023 r., uprawnione organizacje 
pozarządowe oraz podmioty wymieniane w art. 3 ust. 3 wyżej powołanej ustawy, nie 
zgłosiły kandydatów do komisji konkursowej. 
W drodze uchwały nr 1487/2023, Zarząd Powiatu ogłosił „Otwarty konkurs ofert na 
realizację zadania publicznego w zakresie powierzenia prowadzenia punktu 
nieodpłatnej pomocy prawnej, świadczenia nieodpłatnego poradnictwa 
obywatelskiego oraz realizację zadań z zakresu edukacji prawnej na terenie powiatu 
kętrzyńskiego w 2024 roku”, określając termin składania ofert do dnia 20 listopada 
2023 r. 

 
W związku z ogłoszeniem wpłynęła 1 oferta: Lokalnej Grupy Działania „Barcja”, która 
spełniała wymogi określone w w/w uchwale Zarządu Powiatu. 

 
W roku 2024 Powiat Kętrzyński otrzyma dotację w wysokości 140 712,00 zł na 
uruchomienie dwóch punktów nieodpłatnej pomocy prawnej. Zgodnie z ustawą z dnia  
5 sierpnia 2015 r. o nieodpłatnej pomocy prawnej, nieodpłatnym poradnictwie 
obywatelskim oraz edukacji prawnej, jeden punkt obsługują adwokaci oraz radcy 
prawni, wyznaczeni przez izby, natomiast prowadzenie drugiego powierza się 
organizacji pozarządowej, która udziela nieodpłatnej pomocy prawnej i świadczy 
nieodpłatne poradnictwo obywatelskie. Zadania finansowane są z budżetu państwa  
z części będącej w dyspozycji wojewodów, przez udzielanie dotacji celowej powiatom. 
Zgodnie z brzmieniem ustawy z dnia 5 sierpnia 2015 r. o nieodpłatnej pomocy prawnej, 
nieodpłatnym poradnictwie obywatelskim oraz edukacji prawnej, ww. dotacja 
przeznaczana jest w 91%  na wynagrodzenia z tytułu umów z wykonawcami oraz na 
rzecz wyłonionej organizacji pozarządowej w kwocie 128 047,92 zł, w 6% - na pokrycie 
kosztów obsługi organizacyjno-technicznej zadań w kwocie 8 442,72 zł, a w 3% - na 
zadania z zakresu edukacji prawnej powierzone organizacji pozarządowej w kwocie 
4 221,36 zł. 

 
Zarząd Powiatu w drodze podjętej uchwały nr 1522/2023 rozstrzygnął konkurs  
i udzielił dotacji z budżetu Powiatu Kętrzyńskiego Lokalnej Grupie Działania „Barcja”  
w kwocie: 68.245,32 zł. 

 
16) Zarząd Powiatu przyjął sprawozdania: 

 
➢ „Sobotników” Stowarzyszenia Specjalistów z Pasją Działających Na Rzecz Dzieci  

o Specjalnych Potrzebach Edukacyjnych z wykonania zadania zleconego w zakresie 
ochrony i promocji zdrowia w formie powierzenia realizacji zadania publicznego pod 
nazwą: „Terapeutyczna jazda konna”  
Dotacja w wysokości 1.000 zł została rozliczona zgodnie z umową. 

➢ Stowarzyszenia Na Rzecz Rozwoju Spółdzielczości i Przedsiębiorczości Lokalnej WAMA - 
COOP z wykonania zadania zleconego w zakresie działalności na rzecz osób w wieku 
emerytalnym w formie powierzenia realizacji zadania publicznego pod nazwą: „Zajęcia 
edukacyjno – profilaktyczno – integracyjne dla Seniorów” 
Dotacja w wysokości 3.000 zł została rozliczona zgodnie z umową. 

➢ Domu Zakonnego Towarzystwa Jezusowego z siedzibą w Świętej Lipce z wykonania 
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zadania zleconego w zakresie kultury, sztuki, ochrony dóbr kultury, tradycji oraz 
dziedzictwa narodowego w formie wsparcia realizacji zadania publicznego pod nazwą: 
„XXXV Świętolipskie Wieczory Muzyczne” 
Dotacja w wysokości 2.000 zł została rozliczona zgodnie z umową. 

➢ Koła Gospodyń Wiejskich w Łankiejmach „Anibabki” z wykonania zadania zleconego  
w zakresie wspierania i upowszechniania kultury fizycznej, turystyki i krajoznawstwa  
w formie wsparcia realizacji zadania publicznego pod nazwą: „Reszel rowerem, Kętrzyn 
spacerem” 
Dotacja w wysokości 1.000 zł została rozliczona zgodnie z umową. 

➢ Kętrzyńskiego Stowarzyszenia Rekonstrukcji Militarnych „Masuria” z wykonania 
zadania zleconego w zakresie kultury, sztuki, ochrony dóbr kultury, tradycji oraz 
dziedzictwa narodowego w formie wsparcia realizacji zadania publicznego pod nazwą: 
„Warsztaty  
z wypiekania pierwotnego chleba, kuchnia średniowieczna oraz pokazy artyleryjskie 
przed i podczas inscenizacji bitwy o strażnicę w Barcianach” 
Dotacja w wysokości 3.000 zł została rozliczona zgodnie z umową. 

➢ Kętrzyńskiego Stowarzyszenia Rekonstrukcji Militarnych „Masuria”z wykonania zadania 
zleconego w zakresie kultury, sztuki, ochrony dóbr kultury, tradycji oraz dziedzictwa 
narodowego w formie powierzenia realizacji zadania publicznego pod nazwą: „Zabawy 
dla uczestników dożynek powiatowych w Barcianach” 
Dotacja w wysokości 2.000 zł została rozliczona zgodnie z umową. 

➢ Oddziału Polskiego Towarzystwa Turystyczno – Krajoznawczego im. Wojciecha 
Kętrzyńskiego w Kętrzynie z wykonania zadania zleconego w zakresie wspierania i 
upowszechniania kultury fizycznej, turystyki i krajoznawstwa w formie wsparcia 
realizacji zadania publicznego pod nazwą: „Jesienny rajd rowerowy – zamki i pałace 
powiatu kętrzyńskiego” 
Dotacja w wysokości 1.000 zł została rozliczona zgodnie z umową. 

➢ Mazurskiego Stowarzyszenia Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych z wykonania zadania 
zleconego w zakresie wspierania i upowszechniania kultury fizycznej, turystyki i 
krajoznawstwa w formie powierzenia realizacji zadania publicznego pod nazwą: IX 
Paraolimpiada Osób Niepełnosprawnych „Sport To Siła, To Jest Moc. Razem Bądźmy 
Więc Co Rok” 
Dotacja w wysokości 4.000 zł została rozliczona zgodnie z umową. 

 
17) W celu realizacji uchwał Rady Powiatu w Kętrzynie, podjętych na poprzedniej sesji, 

Zarząd Powiatu podjął czynności formalno-prawne: 

 
 w ramach nadzoru wymagane przepisami uchwały zostały przesłane Wojewodzie 

Warmińsko-Mazurskiemu oraz Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Olsztynie Zespół 

Zamiejscowy w Elblągu, 

 
Brak jest rozstrzygnięć nadzorczych Wojewody oraz uchwał Kolegium RIO w Olsztynie, 
stwierdzających nieważność uchwał Rady Powiatu. 
 

 wymagane przepisami, uchwały zostały przesłane do Dziennika Urzędowego 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego, celem publikacji: 

 
✓ Uchwała nr LXV/541/2023 Rady Powiatu w Kętrzynie z dnia 26 października 2023 r. 

w sprawie ustalenia na obszarze powiatu kętrzyńskiego opłat za usuwanie pojazdu  
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z drogi i  jego przechowywanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów  

w przypadku odstąpienia od wykonania dyspozycji usunięcia pojazdu, obowiązujących  

w 2024 roku – została opublikowana w dniu 10.11.2023 r. 

✓ Uchwała nr LXV/542/2023 Rady Powiatu w Kętrzynie z dnia 26 października 2023 r. 

w sprawie wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statku lub innego obiektu 

pływającego obowiązujących w 2024 roku – została opublikowana w dniu 10.11.2023 

r. 

✓ Uchwała nr LXV/546/2023 Rady Powiatu w Kętrzynie z dnia 26 października 2023 r. 

w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2023 – została opublikowana w dniu 

31.10.2023 r. 

✓ Uchwała nr LXV/549/2023 Rady Powiatu w Kętrzynie z dnia 26 października 2023 r. 

o zmianie uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu określającego wysokość 

i szczegółowe warunki przyznawania dodatków i innych składników wynagrodzenia 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez 

Powiat Kętrzyński – została opublikowana w dniu 10.11.2023 r. 

 

Ponadto Starosta poinformował, że Zarząd Powiatu w Kętrzynie dokonał zmian  
w Regulaminie Organizacyjnym Domu Pomocy Społecznej w Kętrzynie oraz wydał pozytywną 
opinię w sprawie  przystąpienia do konkursu na Działania Europejskich Funduszy Warmii  
i Mazur E-usługi Publiczne. Starosta wyjaśnił, że w projekcie chodzi o uruchomienie aplikacji 
mobilnej „Szlak Świętej Warmii”, a całkowity koszt projektu to 1 250 000 zł przy wkładzie 
własnym Powiatu 5 000 zł, w związku z czym taka kwota będzie zabezpieczona w budżecie na 
przyszły rok.  
 

Ad. pkt 4 

ZAPYTANIA DO STAROSTY KĘTRZYŃSKIEGO I CZŁONKÓW ZARZĄDU 

 Radni nie zabrali głosu w tym punkcie obrad. 

 

Ad. pkt 5 

ODPOWIEDZI NA ZAPYTANIA DO STAROSTY KĘTRZYŃSKIEGO I CZŁONKÓW ZARZĄDU 

POWIATU 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że punk jest bezprzedmiotowy w związku z 

brakiem pytań ze strony radnych.  

 

Ad. pkt 6 

INTERPELACJE I ZAPYTANIA 

 Radny Ryszard Kawczyński zgłosił interpelację dotyczącą podjęcia działań zmierzających 

do naprawy drogi powiatowej 1612 N na odcinku od zjazdu z drogi wojewódzkiej 594 do 

granicy posesji 17/2/B ok. 500 m (zał. nr 3).  

 

Ad. pkt 7 

INFORMACJA NA TEMAT FUNKCJONOWANIA ZESPOŁU OPIEKI ZDROWOTNEJ W RESZLU 

 Przewodnicząca Rady poinformowała, że sprawozdanie przygotowane przez Dyrektor 

Zespołu Opieki Zdrowotnej w Reszlu Katarzynę Ślimak zostało radnym przesłane wraz  

z materiałami sesyjnymi (zał. nr 4). Przewodnicząca poprosiła Dyrektor Katarzynę Ślimak  

http://edzienniki.olsztyn.uw.gov.pl/legalact/2023/140
http://edzienniki.olsztyn.uw.gov.pl/legalact/2023/140
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o krótką informację, a radnych o zadawanie pytań. 

 Dyrektor poinformowała, że od dnia złożenia informacji w Zespole Opieki Zdrowotnej 

w Reszlu nic się nie zmieniło i poprosiła radnych o pytania.  

 Radny Zbigniew Olenkowicz zapytał jaki na dzień dzisiejszy jest rachunek zysków i strat.  

 Dyrektor poinformowała, że rok zostanie zamknięty z niewielkim zyskiem, ale  

o dokładne informacje musi poprosić księgową.  

 

Ad. pkt 8 

INFORMACJA NA TEMAT FUNKCJONOWANIA SZPITALA POWIATOWEGO W KĘTRZYNIE 

  Przewodnicząca Rady poinformowała, że sprawozdanie przygotowane przez Dyrektora 

Szpitala Powiatowego w Kętrzynie Wojciecha Glinkę zostało radnym przesłane wraz  

z materiałami sesyjnymi (zał. nr 5). Przewodnicząca poprosiła Dyrektora o przedstawienie 

informacji. 

 Dyrektor Wojciech Glinka poinformował, że kończą się już prace dotyczące budowy 

bloku operacyjnego, a ponadto udało się pozyskać środki na zakup sprzętu. Dyrektor 

podziękował Zarządowi Powiatu i radnym za deklarację dofinansowania zakupu karetki, na 

którą udało się pozyskać 300 000 zł z Urzędu Wojewódzkiego. Ponadto Dyrektor 

poinformował, że szpital pozyskał 90 000 zł na zakup defibrylatora oraz 25 000 zł na zakup 

schodołazu. Dyrektor dodał, że po 10 miesiącach wynik finansowy szpitala to ok. 1 500 000 zł 

straty, ale w tej kwocie uwzględniona jest amortyzacja, która obecnie wynosi 2 500 000 zł. 

Dyrektor dodał, że wynik finansowy kętrzyńskiego szpitala na tle całego województwa może 

ocenić zdecydowanie powyżej średniej, a problemem jest duża presja na koszty osobowe. 

Ponadto Dyrektor powiedział, że szpital reguluje wszystkie zobowiązania w terminie i wydaje 

się, że najbliższe miesiące będą bezpieczne. Dyrektor poinformował, że średni pobyt pacjenta  

w szpitalu to 4,6 doby i jest to czas optymalny, a w tej chwili jest pełne obłożenie ze względu 

na zachorowania na COVID, w związku z czym personel kieruje prośby do rodzin o 

ograniczenie odwiedzin, aby nie rozprzestrzeniać wirusa.  

 Starosta Michał Kochanowski poinformował, że tydzień temu został opublikowany 

dokument zawierający postulaty zmian legislacyjnych istotnych z punktu widzenia powiatów 

na początku nowej kadencji parlamentu 2023 i są w nim zawarte cztery punkty dotyczące 

ochrony zdrowia: 

1. Ponowna, rzetelna wycena świadczeń i zagwarantowanie uczciwej waloryzacji wycen, 

zwłaszcza  

w sytuacji podniesienia poziomu pensji minimalnej w poszczególnych zawodach 

leczniczych. 

2. Pilna nowelizacja ustawy o sposobie ustalania najniższego wynagrodzenia zasadniczego 

niektórych pracowników zatrudnionych w podmiotach leczniczych. 

3. Uchwalenie nowych przepisów dotyczących stwierdzania zgonu. 

4. Wprowadzenie dedykowanych rozwiązań zapewniających finansowanie opieki 

pielęgniarskiej dla pensjonariuszy Domów Pomocy Społecznej ze środków NFZ. 

Starosta powiedział, że szczególnie pierwszy punk jest sprawą fundamentalną i kluczową, 

dlatego ten apel powinien wybrzmieć jak najszerzej, ponieważ jeśli nie zostanie spełniony to 

czekają nas duże kłopoty.  
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 Radny Mirosław Bobrowski zapytał czy istnieje zagrożenie odejścia z pracy lekarzy 

specjalistów. 

 Dyrektor wyjaśnił, że takie zagrożenie jest zawsze, ale wydaje się, że stworzone zostały 

dobre warunki pracy co jest dla lekarzy równie ważne jak odpowiednie wynagrodzenie. 

Dyrektor dodał, że poświęca dużo czasu na rozmowę z personelem i wysłuchuje wszystkich 

pomysłów i propozycji zmian. Ponadto Dyrektor poinformował, że kadra lekarska jest w miarę 

możliwości stała, dzięki czemu opieka nad pacjentami jest lepsza.  

 Radny Ryszard Kawczyński powiedział, że są szpitale do których nie ma kolejek na 

operacje, co świadczy o niskim poziomie usług, a do naszego szpitala są kolejki oczekujących. 

 Przewodnicząca Rady w imieniu mieszkańców powiatu zwróciła się z prośbą  

o przybliżenie terminów i informacji na temat zaawansowania prac remontowych na terenie 

szpitala.  

 Dyrektor powiedział, że już wiele razy podawał terminy zakończenia prac i może w tym 

momencie powiedzieć, że zostało tylko dokończenie wentylacji, a następnie instalacja gazów 

medycznych i odbiór przez Sanepid, Straż Pożarną, Inspektor Nadzoru Budowlanego  

i Konserwator Zabytków. 

 Radny Zbigniew Olenkowicz poinformował, że według sprawozdania pod względem 

ilości łóżek po oddziale wewnętrznym jest chirurgia i pediatria po 14 łóżek. Radny dodał, że na 

pediatrii wykorzystanie łóżek jest poniżej 50%, w związku z czym zapytał czy nie można w jakiś 

sposób wykorzystać wolnych miejsc. 

 Dyrektor wyjaśnił, że jest to ukształtowane optymalnie, ponieważ w okresie zimowym 

pediatria jest przepełniona, a latem są wolne łóżka i taka jest specyfika tego oddziału. 

 Radny Zbigniew Olenkowicz poprosił o wyjaśnienie z czego składa się kwota 

amortyzacji. 

 Dyrektor poinformował, że szpital posiada dużo nowego sprzętu, ostatnio został 

rozliczony zakup sprzętu na 3 600 000 zł ze środków unijnych, gdzie już 2 700 000 zł jest 

amortyzowane, a ponadto szpital przyjął sprzęt z Rządowej Agencji Rezerw Strategicznych  na 

kwotę ok. 3 000 000 zł i to też jest amortyzowane. 

 Radny Zbigniew Olenkowicz podziękował Dyrektorowi za odpowiedź i jego pracę,  

a następnie dodał, że radni są od tego, aby reagować na każde zachwianie równowagi 

finansowej i trzeba patrzeć na koszty.  

 Starosta Michał Kochanowski wyjaśnił, że remont bloku operacyjnego jest tylko 

elementem dużej inwestycji, a następny będzie remont oddziału chirurgii ogólnej. Starosta 

poprosił Dyrektora o wyjaśnienie organizacji pracy szpitala przy remoncie oddziału.  

 Dyrektor poinformował, że istotną sprawą jest uruchomienie nowego bloku, ponieważ 

dopiero wtedy można rozpocząć remont oddziału chirurgii, który na czas prac zostanie 

przeniesiony w jedno z dwóch możliwych miejsc, w zależności od sytuacji. Ponadto Dyrektor 

wyjaśnił, że niedługo zakończą się prace nad Programem Funkcjonalno-Użytkowym na 

rozbudowę szpitala o 6 500 m2 z przeznaczeniem na poradnie specjalistyczne.  

 

 Przewodnicząca Rady Powiatu podziękowała Dyrektorowi za przedstawione informacje  

i przeszła do kolejnego punktu obrad.  

 

Ad. pkt 9 
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INFORMACJA NA TEMAT REALIZACJI UMÓW Z PARTNERAMI ZAGRANICZNYMI 

 Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że informacja została przygotowana 

przez Naczelnika Wydziału Rozwoju, Promocji, Kultury i Spotu Rafała Jakubczaka oraz 

przesłana wszystkim radnym wraz z materiałami sesyjnymi (zał. nr 6). 

 Starosta Michał Kochanowski poinformował, że Powiat ma najbardziej intensywne 

relacje z rejonem Włodzimierz. Starosta dodał, że niedawno wraz z radnym Jarosławem 

Podgórskim był we Włodzimierzu i dowiedział się, że ilość partnerów zagranicznych  

w Niemczech zwiększyła się o 200%, a władze Niemiec już myślą o tym co będzie trzeba zrobić 

w rejonie Włodzimierz za kilka lat i jest to myślenie strategiczne dotyczące również rozwoju 

gospodarczego.  

 Starosta podziękował Kierownikowi Arturowi Andrzejewskiemu, ponieważ wszystkie 

wyjazdy były realizowane przy jego zaangażowaniu w pozyskiwanie różnego rodzaju 

sponsorów, dzięki którym wyjazdy odbywają się bez ponoszenia kosztów przez Powiat. 

 

Ad. pkt 10 

INFORMACJA O DZIAŁALNOŚCI ZWIĄZKÓW I STOWARZYSZEŃ, W KTÓRYCH UCZESTNICZY 

POWIAT KĘTRZYŃSKI 

 Naczelnik Wydziału Rozwoju, Promocji, Kultury i Sportu poinformował, że informacja 

została przekazana radnym z materiałami sesyjnymi (zał. nr 7).  

 Radni nie zadali dodatkowych pytań do sprawozdania.  

 

Ad. pkt 11 

OGŁOSZENIE WYNIKÓW WYBORÓW DO MŁODZIEŻOWEJ RADY POWIATU KĘTRZYŃSKIEGO 

Przewodnicząca Rady Powiatu w Kętrzynie poinformowała, że na podstawie § 33 Statutu 

Młodzieżowej Rady Powiatu Kętrzyńskiego, będącego załącznikiem do  Uchwały Nr 

XXXVII/313/2021 Rady Powiatu w Kętrzynie z dnia 19 sierpnia 2021 r. w sprawie utworzenia 

Młodzieżowej Rady Powiatu Kętrzyńskiego, informuję że 23 listopada 2023 r. zostały 

przeprowadzone wybory do Młodzieżowej Rady Powiatu Kętrzyńskiego. Opierając się na 

dostarczonych protokołach stwierdzam, że 12 uczniów uzyskało mandaty. Wybory zostały 

przeprowadzone w pięciu szkołach ponadpodstawowych na siedem możliwych okręgów 

wyborczych z terenu powiatu kętrzyńskiego. Wyniki przedstawiają się następująco: 

1. Okręg Nr. 1 – I Liceum Ogólnokształcące im. W. Kętrzyńskiego w Kętrzynie –  

2 mandaty otrzymali: Wiktor Kocisz i Cezary Mokrzycki. 

2. Okręg Nr. 2 – Zespół Szkół Im. M. Curie Skłodowskiej w Kętrzynie – 3 mandaty 

otrzymali: Maja Markowska, Karolina Kulesza i Kornel Bałdyga. 

3. Okręg Nr. 3 – Powiatowe Centrum Edukacyjne w Kętrzynie – 3 mandaty otrzymali: 

Matylda Wądołowska, Mateusz Schmidt i Hubert Kulis. 

4. Okręg Nr. 4 – II Prywatne Liceum Ogólnokształcące w Kętrzynie – 0 mandatów, wybory 

nie odbyły się. 

5. Okręg Nr. 5 – I Liceum Ogólnokształcące CN-B im. Polskich Spadochroniarzy  

w Kętrzynie – 0 mandatów, wybory nie odbyły się. 

6. Okręg Nr. 6 - Zespół Szkół im. M. Rataja w Reszlu – 2 mandaty otrzymali: Daria 

Kopańska  

i Jakub Lewandowski. 

7. Okręg Nr. 7 – Zespół Szkół Centrum Kształcenia Rolniczego im. Gen. Franciszka 
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Kamińskiego  

w Karolewie – 2 mandaty otrzymali: Julia Dudzińska i Marcel Sadowski. 

 

W imieniu swoim oraz samorządu powiatu kętrzyńskiego Przewodnicząca podziękowała 

wszystkim dyrektorom szkół ponadpodstawowych, opiekunom oraz samorządom 

uczniowskim z terenu powiatu kętrzyńskiego za ogromny wpływ na sprawne przeprowadzenie 

wyborów.  

Ponadto Przewodnicząca poinformowała, że na pierwszych obradach radni elekci zostaną 

zaprzysiężeni oraz dokonany zostanie wybór Przewodniczącego, Wiceprzewodniczącego oraz 

sekretarza Młodzieżowej Rady.  

 

Przewodnicząca Rady Powiatu ogłosiła 15 minut przerwy. 

 

 

Ad. pkt 12 

PODJĘCIE UCHWAŁ 

Po wznowieniu obrad Przewodnicząca Rady przeszła do kolejnego punktu posiedzenia,  
a mianowicie podjęcia przewidzianych w porządku obrad LXVI sesji Rady Powiatu uchwał w 
sprawach: 

Nieobecny radny Leszek Szewczuk.  

 

a) wyrażenia zgody na przystąpienie przez Powiat Kętrzyński do Programu 
Ministerstwa Rodziny i Polityki Społecznej pn. „Opieka wytchnieniowa” dla 
Jednostek Samorządu Terytorialnego - edycja 2024 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o opinie na 
temat projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne.  

 
Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 

 
 Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu  
w Kętrzynie w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie przez Powiat Kętrzyński do Programu 
Ministerstwa Rodziny i Polityki Społecznej pn. „Opieka wytchnieniowa” dla Jednostek 
Samorządu Terytorialnego - edycja 2024, który został podjęty jednogłośnie głosami 17 „za”  
i nosi numer LXVI/550/2023 (zał. nr 8).  

 

b) nadania Statutu Powiatowemu Centrum Pomocy Rodzinie w Kętrzynie 
Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o opinie na 

temat projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne.  

Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 
 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w 
Kętrzynie w sprawie nadania Statutu Powiatowemu Centrum Pomocy Rodzinie w Kętrzynie, 
który został podjęty jednogłośnie głosami 17 „za” i nosi numer LXVI/551/2023 (zał. nr 9).  
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c) zmiany uchwały Nr XLI/340/2021 Rady Powiatu w Kętrzynie z dnia 25 listopada 
2021 r. w sprawie uchwalenia Powiatowego Programu Przeciwdziałania 
Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2021 – 
2030 oraz Powiatowego Programu Oddziaływań Korekcyjno-Edukacyjnych dla 
Osób Stosujących Przemoc w Rodzinie na lata 2021 – 2030 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o opinie na 
temat projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne.  

Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu  
w Kętrzynie w sprawie zmiany uchwały Nr XLI/340/2021 Rady Powiatu w Kętrzynie z dnia 25 
listopada 2021 r. w sprawie uchwalenia Powiatowego Programu Przeciwdziałania Przemocy 
w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2021 – 2030 oraz Powiatowego 
Programu Oddziaływań Korekcyjno-Edukacyjnych dla Osób Stosujących Przemoc w Rodzinie 
na lata 2021 – 2030, który został podjęty jednogłośnie głosami 17 „za” i nosi numer 
LXVI/552/2023 (zał. nr 10).  

 

d) zmiany uchwały Nr XIX/170/2020 Rady Powiatu w Kętrzynie z dnia 21 stycznia 
2020 r. w sprawie uchwalenia Powiatowego Programu Profilaktycznego  
w Zakresie Promowania i Wdrożenia Prawidłowych Metod Wychowawczych  
w Stosunku do Dzieci w Rodzinach Zagrożonych Przemocą w Rodzinie na lata 
2020-2030 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o opinie na 
temat projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne.  

Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu  
w Kętrzynie w sprawie zmiany uchwały Nr XIX/170/2020 Rady Powiatu w Kętrzynie z dnia 21 
stycznia 2020 r. w sprawie uchwalenia Powiatowego Programu Profilaktycznego w Zakresie 
Promowania i Wdrożenia Prawidłowych Metod Wychowawczych w Stosunku do Dzieci  
w Rodzinach Zagrożonych Przemocą w Rodzinie na lata 2020-2030, który został podjęty 
jednogłośnie głosami 17 „za” i nosi numer LXVI/553/2023 (zał. nr 11).  

 

e) zmiany Uchwały Nr LVIII/487/2023 Rady Powiatu w Kętrzynie z dnia 23 marca 
2023 r. w sprawie określenia zadań Powiatu Kętrzyńskiego z zakresu rehabilitacji 
zawodowej i społecznej oraz zatrudniania osób niepełnosprawnych na które 
przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych w 2023 roku 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o opinie na 
temat projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne.  

 
Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 

 
Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu  

w Kętrzynie w sprawie zmiany Uchwały Nr LVIII/487/2023 Rady Powiatu w Kętrzynie z dnia 
23 marca 2023 r. w sprawie określenia zadań Powiatu Kętrzyńskiego z zakresu rehabilitacji 
zawodowej i społecznej oraz zatrudniania osób niepełnosprawnych na które przeznacza się 
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środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2023 roku, który 
został podjęty jednogłośnie głosami 17 „za” i nosi numer LXVI/554/2023 (zał. nr 12). 

 

f)  ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach 
wsparcia i mieszkaniach treningowych lub wspomaganych Powiatu Kętrzyńskiego 

Na obrady powrócił radny Leszek Szewczuk. 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o opinie na 
temat projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne.  

Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 

  
Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu  

w Kętrzynie w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt  
w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach treningowych lub wspomaganych Powiatu 
Kętrzyńskiego, który został podjęty jednogłośnie głosami 18 „za” i nosi numer LXVI/555/2023 
(zał. nr 13).  

 

g) wyboru podmiotu uprawnionego do przeprowadzenia badania sprawozdania 
finansowego Szpitala Powiatowego w Kętrzynie za lata obrotowe 2023 oraz 2024 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o opinie na 
temat projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne.  

Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu  
w Kętrzynie w sprawie wyboru podmiotu uprawnionego do przeprowadzenia badania 
sprawozdania finansowego Szpitala Powiatowego w Kętrzynie za lata obrotowe 2023 oraz 
2024, który został podjęty jednogłośnie głosami 18 „za” i nosi numer LXVI/556/2023 (zał. nr 
14).  

 

 

h) ustalenia rozkładu godzin pracy oraz dyżurów aptek ogólnodostępnych na terenie 
Powiatu Kętrzyńskiego na rok 2024 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o opinie na 
temat projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne.  

Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu  
w Kętrzynie w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy oraz dyżurów aptek 
ogólnodostępnych na terenie Powiatu Kętrzyńskiego na rok 2024, który został podjęty 
jednogłośnie głosami 18 „za” i nosi numer LXVI/557/2023 (zał. nr 15).  

 
i)     zmieniająca uchwałę nr LXIII/531/2023 Rady Powiatu w Kętrzynie z dnia 28 

września 2023 r. w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie  kolejnej umowy najmu 
sali gimnastycznej oraz powierzchni pod jeden automat vendingowy 
pozostających w trwałym zarządzie Zespołu Szkół im. Marii Curie- Skłodowskiej  
w Kętrzynie 
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Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o opinie na 
temat projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne.  

Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu  
w Kętrzynie w sprawie zmieniająca uchwałę nr LXIII/531/2023 Rady Powiatu w Kętrzynie  
z dnia 28 września 2023 r. w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie  kolejnej umowy najmu 
sali gimnastycznej oraz powierzchni pod jeden automat vendingowy pozostających  
w trwałym zarządzie Zespołu Szkół im. Marii Curie- Skłodowskiej w Kętrzynie, który został 
podjęty jednogłośnie głosami 18 „za” i nosi numer LXVI/558/2023 (zał. nr 16).  

 
 

j)     zmieniająca uchwałę Nr LXIII/533/2023 Rady Powiatu w Kętrzynie z dnia 28 
września 2023 r. w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie  kolejnej umowy najmu 
pomieszczeń pozostających w trwałym zarządzie Zespołu Szkół im. Marii Curie – 
Skłodowskiej  
w Kętrzynie 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o opinie na 

temat projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne.  

Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu  
w Kętrzynie w sprawie zmieniająca uchwałę Nr LXIII/533/2023 Rady Powiatu w Kętrzynie  
z dnia 28 września 2023 r. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie  kolejnej umowy najmu 
pomieszczeń pozostających w trwałym zarządzie Zespołu Szkół im. Marii Curie – 
Skłodowskiej w Kętrzynie, który został podjęty jednogłośnie głosami 18 „za” i nosi numer 
LXVI/559/2023 (zał. nr 17).  

 
 

k) uchylenia uchwały nr LXIII/532/2023 Rady Powiatu w Kętrzynie z dnia 28 
września 2023 r. w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie  kolejnej umowy 
użyczenia dużej sali gimnastycznej pozostającej w trwałym zarządzie Zespołu 
Szkół im. Marii Curie- Skłodowskiej w Kętrzynie 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o opinie na 

temat projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne.  

Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu  
w Kętrzynie w sprawie uchylenia uchwały nr LXIII/532/2023 Rady Powiatu w Kętrzynie z dnia 
28 września 2023 r.  w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie  kolejnej umowy użyczenia 
dużej sali gimnastycznej pozostającej w trwałym zarządzie Zespołu Szkół im. Marii Curie- 
Skłodowskiej w Kętrzynie, który został podjęty jednogłośnie głosami 18 „za” i nosi numer 
LXVI/560/2023 (zał. nr 18).  

 



 18 

 
l)    wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu pomieszczenia biurowego   

o pow. użytkowej 24,15 m2  oraz pow. użytkowej 18,26 m2 w budynku  Centrum 
Usług Wspólnych Powiatu Kętrzyńskiego przy ul. Pocztowej 11 w Kętrzynie   
w trwałym zarządzie Centrum Usług Wspólnych Powiatu Kętrzyńskiego 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o opinie na 

temat projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne.  

Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu  
w Kętrzynie w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu pomieszczenia 
biurowego  o pow. użytkowej 24,15 m2  oraz pow. użytkowej 18,26 m2 w budynku  Centrum 
Usług Wspólnych Powiatu Kętrzyńskiego przy ul. Pocztowej 11 w Kętrzynie  w trwałym 
zarządzie Centrum Usług Wspólnych Powiatu Kętrzyńskiego, który został podjęty 
jednogłośnie głosami 18 „za” i nosi numer LXVI/561/2023 (zał. nr 19).  

 
 

m) wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty Powiatowemu Zakładowi Aktywności 
Zawodowej w Kętrzynie  od opłat rocznych z tytułu trwałego zarządu 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o opinie na 

temat projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne.  

Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu  
w Kętrzynie w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty Powiatowemu Zakładowi 
Aktywności Zawodowej w Kętrzynie  od opłat rocznych z tytułu trwałego zarządu, który 
został podjęty jednogłośnie głosami 18 „za” i nosi numer LXVI/562/2023 (zał. nr 20).  

 
 

n)  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kętrzyńskiego na lata 2023 – 
2035 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o opinie na 
temat projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne.  

Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu  
w Kętrzynie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kętrzyńskiego na 
lata 2023 – 2035, który został podjęty jednogłośnie głosami 18 „za” i nosi numer 
LXVI/563/2023 (zał. nr 21).  

 
o) podziału rezerwy celowej oraz zmian w budżecie powiatu na rok 2023 
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Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o opinie na 
temat projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne.  

Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w 
Kętrzynie w sprawie podziału rezerwy celowej oraz zmian w budżecie powiatu na rok 2023, 
który został podjęty jednogłośnie głosami 18 „za” i nosi numer LXVI/564/2023 (zał. nr 22).  

 

 

p)  rozpatrzenia skargi na działania Szpitala Powiatowego w Kętrzynie 
Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o opinie na 

temat projektu przedmiotowej uchwały. Opinie Komisji Edukacji i Kultury oraz Komisji 
Budżetu. Promocji, Transportu, Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska były 
pozytywne, natomiast Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej i Bezpieczeństwa Obywateli 
zaopiniowała projekt uchwały negatywnie.  

Radny Krzysztof Tytman zwrócił uwagę, że projekt przedstawiony przez 
Przewodniczącą Rady Powiatu nie zawiera opinii Zarządu, która jest wymagana przez Statut 
Powiatu  w § 24 ust. 3. Radny dodał, że opinia nie została przedstawiona podczas posiedzeń 
komisji i nie ma jej również teraz na sesji. 

Przewodnicząca poprosiła Zarząd Powiatu o przedstawienie opinii do projektu 
uchwały. 

Starosta Michał Kochanowski wyjaśnił, że Zarząd nie opiniował tej uchwały 
indywidualnie, ale pozytywnie zaopiniował porządek sesji, który zawierał ten projekt uchwały. 
Starosta dodał, że Zarząd opiniuje projekty uchwał pod względem formalnym, ale nie 
rozstrzyga jej słuszności.  

Radny Krzysztof Tytman poinformował, że Statut Powiatu Kętrzyńskiego mówi o tym, iż 
projekty uchwał zgłoszone przez podmiot inny niż Zarząd wymagają zaopiniowania przez 
Zarząd, a komisja nie miała takiej opinii podczas swojego posiedzenia. Radny dodał, że nie wie 
jak powinna wyglądać taka opinia z punktu widzenia formalnego, ale uważa, że powinna to 
być pisemna opinia przedstawiona komisjom łącznie z projektem uchwały. 

Przewodnicząca powiedziała, że przy złożeniu projektu uchwały przedstawiła porządek 
obrad, który był przedmiotem posiedzenia Zarządu. Przewodnicząca dodała, że może jedynie 
jeszcze raz poprosić radcę o opinię czy poddanie projektu uchwały pod głosowanie będzie 
zgodne z prawem czy powinno się zdjąć ją z porządku obrad i przenieść na kolejną sesję.  

Radca prawny Ewelina Łukaszewicz wyjaśniła, że niedołączenie opinii Zarządu Powiatu 
do w wersji papierowej na posiedzenia komisji było pewnego rodzaju uchybieniem 
formalnym, które jednak nie ma wpływu na ważność podjętej uchwały.  

Przewodnicząca zapytała czy ktoś z radnych zgłasza wniosek i zdjęcie projektu uchwały  
z porządku obrad. 

Radni nie zgłosili wniosku o zdjęcie projektu uchwały z porządku obrad.  

Radny Zbigniew Olenkowicz powiedział, że radny Krzysztof Tytman podniósł słuszną 
kwestię o tym, że najpierw Zarząd powinien wydać opinię o projekcie uchwały, która 
następnie trafiłaby na posiedzenia komisji. Radny dodał, że na dzisiejszej sesji mieliśmy okazję 
zapoznać się z sytuacją finansową Zespołu Opieki Zdrowotnej w Reszlu oraz Szpitala 
Powiatowego w Kętrzynie i wynika z tego, że w jednej placówce mamy 2 500 000 zł na plusie, 
a w drugiej 1 500 000 zł na minusie, a rozpatrujemy skargę na tą drugą placówkę. Radny 
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powiedział, że z jednej strony chcemy, aby szpital wykonywał chociaż podstawowe zadania, 
ale on nie ma na to środków finansowych i boryka się z tym problemem, a więc jak może 
zaspokoić potrzebę każdego dzwoniącego pacjenta. Radny dodał, że jest za uznaniem skargi za 
niezasadną.  

Przewodnicząca powiedziała, że projekt uchwały nie dotyczy spraw finansowych, a jest 
jedynie oceną pewnego zdarzenia i każdy radny wyda opinię w zbliżającym się głosowaniu. 

Radny Krzysztof Tytman powiedział, że mecenas wyraziła opinię, że akurat takie 
uchybienie nie wpływa na ważność uchwały, ale jeżeli zaczniemy arbitralnie decydować o tym 
co wpływa, a co nie to będziemy w dużym kłopocie. Radny dodał, że nie złożył wniosku  
o zdjęcie projektu uchwały z porządku obrad, ponieważ zależy mu jedynie na to, aby zwrócić 
uwagę, że Zarząd opiniuje projekty uchwał na wniosek osoby przedkładającej uchwałę.  

Przewodnicząca wyjaśniła, że projekt uchwały został wpisany do porządku obrad, ale 
nie był oddzielnie opiniowany.  

Radny Łukasz Wiśniewski powiedział, że zabrakło informacji dla osób oglądających 
sesję o czym teraz dyskutujemy. Radny wyjaśnił, że jest to pokłosie wcześniejszej sesji, na 
której omawialiśmy projekt uchwały, który stwierdzał że skarga jest niezasadna i nie uzyskał 
poparcia przez Radę, ponieważ 11 osób było przeciw. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu  
w Kętrzynie w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Szpitala Powiatowego w Kętrzynie, 
który został podjęty głosami 11 „za” , 6 „przeciw” i 1 „wstrzymującym się” i nosi numer 
LXVI/565/2023 (zał. nr 23).  

 

 

q)  uchwalenia „Programu Współpracy Powiatu Kętrzyńskiego z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 
24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 
2024” 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o opinie na 
temat projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne.  

 

Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu  
w Kętrzynie w sprawie uchwalenia „Programu Współpracy Powiatu Kętrzyńskiego  
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy  
z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2024” 
wraz z autopoprawką, który został podjęty jednogłośnie głosami 18 „za”  i nosi numer 
LXVI/566/2023 (zał. nr 24).  

 

Ad. pkt 13 

INFORMACJE, OŚWIADCZENIA I WOLNE WNIOSKI 

 Przewodnicząca Rady poinformowała, że wpłynęło pismo z Ministerstwa Kultury  

o przyznanej dotacji na prace konserwatorskie i restauratorskie. Pismo zostało przekazane 

radnym drogą elektroniczną (zał. nr 25).  

 Starosta Michał Kochanowski poinformował, że Powiat otrzymał informację z Fundacji 
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Rozwoju Systemu Edukacji, że nasz wniosek dotyczący dofinansowania budowy Branżowego 

Centrum Umiejętności, o które aplikujemy, został zatwierdzony formalnie i został przekazany 

do oceny merytorycznej, a zakończenie tego etapu jest planowane na styczeń 2024 r.  

 Radny Piotr Węglarski powiedział, że spotkał się z niesmakiem części uczniów, 

rodziców i środowiska współpracującego ze szkołą, w związku z obchodami Narodowego 

Święta Niepodległości w Zespole Szkół im. Marii Curie Skłodowskiej w Kętrzynie. Radny dodał, 

że święto było obchodzone również w innych szkołach, dla których organem prowadzącym 

jest Powiat Kętrzyński i np. w I Liceum Ogólnokształcącym oraz Powiatowym Centrum 

Edukacyjnym odbył się uroczysty apel, w Zespole Szkół im. Macieja Rataja w Reszlu oprócz 

apelu było uroczyste przedstawienie związane z tym świętem. Radny dodał, że bardzo cieszą 

go takie uroczystości i pochwala ich organizację. Radny poinformował, że spotkał się  

z informacją dotyczącą organizacji obchodów Święta Niepodległości w Zespole Szkół im. Marii 

Curie-Skłodowskiej, gdzie dyrekcja ograniczyła się tylko do odśpiewania Hymnu na korytarzu 

przed klasą w czasie lekcji. Ponadto radny zwrócił uwagę, że uczniowie zadawali sobie pytanie 

po co kazano im przyjść w ten dzień w odświętnych strojach i uczestniczyć w próbach do 

uroczystego apelu skoro nic takiego się nie odbyło. Radny powiedział, że wcześniej w tej 

szkole tradycją były koncerty patriotyczne, na których obecni byli ważni goście, 

parlamentarzyści oraz radni i widać tam było zaangażowaną młodzież, która śpiewała całym 

sercem. Radny dodał, że szkoła jest jedynym ośrodkiem, który powinien kształtować wzorce 

patriotyczne u młodzieży. 

 Następnie radny Piotr Węglarski poinformował, że przeanalizował załącznik dotyczący 

inwestycji drogowych w projekcie budżetu na 2024 rok i stworzył zestawienie w podziale na 

poszczególne gminy w odniesieniu do poprzednich lat. Radny powiedział, że w 2018 roku 

Powiat wydał na inwestycje drogowe ponad 17 000 000 zł, w 2019 roku - 11 249 000 zł,  

w 2020 r. – 16 991 000 zł, w 2021 r. - 14 848 000 zł, w 2022 r. – 19 221 000 zł, w 2023 r. - 21 

756 000 zł. Ponadto radny powiedział, że w poszczególnych gminach wydatki na inwestycje 

drogowe w tych latach kształtowały się następująco: 

- gmina Kętrzyn – 21 395 000 zł; 

- gmina Barciany – 28 123 000 zł; 

- gmina Reszel – 7 584 000 zł; 

- gmina Srokowo - 6 260 000 zł; 

- gmina Korsze - 31 401 000 zł. 

Radny poinformował, że gmina Reszel w porównaniu do gminy Korsze to aż 66% różnicy  

w przeliczeniu na 1 km i uważa, że są to duże dysproporcje. Radny powiedział, że w 2019 i 

2020 roku w Reszlu wykonane zostały dwie ulice decyzją poprzedniej kadencji, a w 2021 roku 

nie było wykonanej żadnej inwestycji drogowej w gminie Reszel. Radny wyjaśnił, że decyzją tej 

Rady dopiero w 2022 i 2023 roku wykonane zostały inwestycje w Reszlu. Radny stwierdził, że 

nie oczekuje największych nakładów na gminę Reszel, ale nie godzi się również z taką 

dysproporcją i chciałby, aby inwestycje postępowały podobnie we wszystkich gminach. Radny 

poinformował, że już drugi raz składa wniosek do projektu budżetu o remont ulicy Kolejowej 

w Reszlu, a w projekcie budżetu na 2024 rok nie zostało nawet ujęte przygotowanie 

dokumentacji na remont tej drogi. 

 Starosta Michał Kochanowski poinformował, że patriotyzm każdy odczuwa na swój 

sposób i niekoniecznie ekspresyjność się z tym wiąże. Starosta zapytał radnego czy był tego 
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dnia w szkole, że tak szczegółowo o tym opowiada. Następnie Starosta dodał, że widział 

młodzież z Zespołu Szkół im. Marii Curie-Skłodowskiej była obecna ze sztandarem na mszy 

świętej w intencji ojczyzny, składali kwiaty pod pomnikiem.  

 Następnie Starosta wyjaśnił, że radni na posiedzeniach wielokrotnie rozmawiali  

o inwestycjach drogowych  i o tym, jak traktowane są gminy. Starosta dodał, że spotykając się 

z Wójtami i Burmistrzami nigdy nie słyszał o dysproporcjach, ponieważ nie ograniczamy się 

tylko do dróg, a drogi w zwłaszcza w mieście Reszel są bardzo kosztowne. Starosta dodał, że  

w tym roku oddana została do użytku wyremontowane drogi w Reszlu ul. Gałczyńskiego  

i Zientary-Malewskiej, a wcześniej ul. Gałczyńskiego, Norwida i Pieniężnego , a ponadto  

w projekcie budżetu zapisana jest realizowana właśnie dokumentacja za 9 000 000 zł na drogę 

Mnichowo – Podmiejska – Rataja wraz ze ścieżką rowerową z Mnichowa do Reszla, która 

będzie niedługo składana do urzędu. Starosta przypomniał, że wyremontowany został również 

most w Reszlu, a dzisiaj podpisana została umowa na drogę do Siemek, ponadto niedługo 

odebrany zostanie wyremontowany dziedziniec przy Zespole Szkół w Reszlu. Starosta dodał, 

że w tej kadencji zbudowano nowy budynek Powiatowego Domu Dziecka w Reszlu i boisko 

przy Zespole Szkół im. Macieja Rataja w Reszlu, a największa część środków na zadania 

oświatowe została przeznaczona właśnie na szkołę w Reszlu.  

 Radny Piotr Węglarski odnosząc się do wypowiedzi Starosty powiedział, że jeżeli 

młodzież składała kwiaty i uczestniczyła we mszy świętej to bardzo dobrze, ale jest to tylko 

część uczniów, a chodzi o całą szkołę. Radny dodał, że informację o obchodach Święta 

Niepodległości usłyszał od uczennicy tej szkoły. Następnie radny odnosząc się do inwestycji 

drogowych stwierdził, że Starosta dyskutuje z cyframi i mówi o inwestycjach szkolnych, które 

nie były tematem wypowiedzi radnego.  

 Radny Lech Ryndzionek powiedział, że przy organizacji uroczystości nie można niczego 

narzucać, ponieważ takie zachowanie przynosi odwrotny skutek, jak było w poprzednim 

ustroju. Radny dodał, że obserwował pewne uroczystości w szkołach i przestał w nich 

uczestniczyć, ponieważ do dzisiaj ma niesmak.  

 

Ad. pkt 14 

PRZYJĘCIE PROTOKOŁU 

 Przewodnicząca Rady Powiatu poddała pod głosowanie projekt protokołu: 

• z LXV sesji Rady Powiatu w Kętrzynie w dniu 26 października 2023 r. – został przyjęty 

jednogłośnie głosami 18 „za”. 

 

Ad. pkt 15 

ZAKOŃCZENIE SESJI RADY POWIATU W KĘTRZYNIE 

 W wyniku wyczerpania porządku dziennego Przewodnicząca Rady zamknęła LXVI sesję  

VI kadencji Rady Powiatu w Kętrzynie o godzinie 15:25.  

 

 

 

Protokołowała: 

M. Filipiak 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu  

w Kętrzynie 

 

/-/ Urszula Baraniecka 

 


